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Değerli Okurlar,  

Bilindiği üzere son dönemde ülkemizin otomotiv piyasasında 
yaşanmış olan arzu edilmeyen süreçler ile ilgili en başından 
beri tespitlerimizi yapıyor ve ilgili çözüm görüşlerimizi 
medya ve ilgili platformlarda ısrarla dile getirmeye 
çalışıyorduk. Ancak her nasılsa, sektörün ve motorlu 
araç satıcılarının gelişiminin sağlanması yolunda 70.000 
üyesiyle sektörün çatı kuruluşu olan Federasyonumuzun 
bu çok önemli olan görüşleri yeterince dikkate alınmıyor, 
araç bulunmazlığı üzerine kurulu yüksek fiyat ortamı 
sektörle ilgisi olmayan 3. şahısların yarattığı karaborsa ve 
bundan nemalanan bazı sektör aktörleriyle devam ediyordu. 
Üstelik sanki bu durumun müsebbibi ikinci el motorlu 
araç satıcılarıymış gibi bir hava kamuoyunda sürekli öne 
çıkartılıyordu.

Mesleğini onuruyla yapan her tüccar gibi bizler de bu 
durumdan hak etmediğimiz bir pay almaktan yıpranmakta, 
mağdur olmaktaydık. Kamuoyunda bu ortamı yaratanlar 
bizlermişiz gibi bir hava oluşturulmaktaydı. Oysa ki, 
sattığı ürünü nereden aldığı, nereye sattığı kayıtlarla belli 
olan, vergisini veren, binlerce çalışana ekmek sunan, 
finans ve sigorta sektörlerine hatta bir sürü bağlantılı alt 
destek sektörlerine (boya, trim, ekspertiz, mini onarım, oto 
kuaför…)  kaynak sağlayan siz değerli üyelerimiz bu süreci 
kendine yakışan efendilik ve olgunlukla yürütmüştür. 

Ticaret Bakanımız Sn. Prof. Dr. Ömer Bolat’ın görevine 
başlamasıyla bu sıkıntılı süreç hızlı bir şekilde kontrol altına 
alınmıştır. Göreve başlar başlamaz bu konunun halledilmesi 
için bizlerin görüşlerini almak üzere Bakanlığa davet eden 
Bakanımız, karşılıklı saygı ve sevgi içerisinde tespitlerimiz 
ve önerilerimiz her neler ise hic çekinmeden paylasmamızı 
ifade ederek her notumuzu eksiksiz ve tüm dikkatiyle 
dinlemiş, sorgulamış, ekibiyle istişare etmiş, notlar almış, ön 
yorumlar yaparak bizlerle de istişare etmiştir. Bizler hepimiz 
bu sektörde aynı gemideyiz. Sadece sektörün bir tarafını 
dinleyip diğer ve esasen en önemli meslek erbabını ön 
yargıyla göz ardı etmediği için,  tabiri caiz ise gönüllerimizi 
feth eden çok medeni ve iyi niyetli bir tavır sergilemiştir. Bu 
yaklaşımları, iyi niyeti ve sonuçla aldığı hızlı aksiyonlar ile 
konuyu ivedien çözmeye yönelik net hareketleri uygulamış 
olduğu için kendisine bu vesile ile açık teşekkürlerimizi 
sunmayı da bir görev bilmekteyim. 

Bundan sonra bize düşen, her zaman olduğu gibi ülkemizin 
çıkarlarını daima en önde tutarak, bize bu yaklaşımı gösteren 
devlet büyüklerimize ticareten destek olmak ve işimizi 
en iyi şekilde yapmak üzere gönül birliği içinde hizmet 
sunmaya devam etmektir. Olası bazı eksiklikler de görülürse 
ya da tespit edilirse bu notlarımızı her zaman kendilerine 

iletebileceğimiz konusunda da iyi niyetli bir süreç de aslında 
her zaman olması gerektiği gibi başlamıştır. Bu nedenle de 
Bakanlığımızın ilgili mercilerine tekrar teşekkür ederiz.

Bu önemli gelişmeler ile beraber, son dönemde sizlerle 
daha üst seviyede ve ülkemizin bütünü kapsamında ticaret 
gücümüzü daha da etkin hale getirmek üzere bazı dijital 
gelişmelerin geliştirilmekte olduğu müjdesini de paylaşmak 
istiyorum. Siz değerli üyelerimizin üzerinden büyük 
kârlar sağlayan bazı dijital platformların daha da fevkinde 
satış imkanları sizlere sunmak üzere çalışmalarımız son 
aşamasına ulaşmıştır. Günü geldiğinde bu konularla ilgili 
açıklamalar ayrıca yapılacaktır. 

Bizler 70.000 üyesiyle büyük bir aileyiz. Bu aile içinde 
mutluluklar ve üzüntüler de hayatın her aşamasında olduğu 
gibi yaşanmaktadır. Hem iyi günde hem kötü günde bir 
arada olmak bizi daha da birbirimize kenetlemektedir. 
Adana Dernek Başkanımız Sn. İbrahim Öcal’ın değerli 
eşinin vefatını bu yazıyı kaleme alırken ne yazık ki büyük bir 
üzüntüyle öğrendim. Öcal ailesine bu vesileyle - ve izninizle 
sizlerin de adına - başsağlığı, sabır ve metanet diliyorum.
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